
Styrets beretning 2024. 

På ekstraordinært årsmøtet 19.03.24, ble noen av postene i styret valg og besto da av; 

John-Ole Jørgensen leder, Jon Martin Faale nestleder, Morten Aadalen sekretær, Atle 
Holberg Aass styremedlem samt Georg Andreas Steintveit og Tom Børre Stensland som 
vara. 

Årsmøtet ga styret fullmakt til å supplere til fullt innen 01.06.24 og vi fikk da med Gert 
Willumsen og Eivind Thuvnes. Disse har imidlertid etter noe til måttet be om fritak 
grunnet helseproblemer. Styret har derfor ikke noen gang vørt fulltallig og oppgaver har 
blitt fordelt på de som var igjen. Den siste tiden har varaene steppet inn for å hjelpe til 
fram mot årsmøtet. 

Det var ingen fra det forrige styret som var med videre og vi har således måttet “tråkke 
nye stier” og hentet erfaringer der de var å finne. Styret takker derfor alle som på en eller 
annen måte har hjulpet oss i denne perioden og håper at velviljen vil fortsette også 
videre. 

Vi har gjennomført 6 styremøter og 3 medlemsmøter, i tillegg til oppstart og 
oppsummeringsmøte på Hummerbakken. Planlagt julebord ble på medlemsmøtet i 
august vedtatt utsatt og lagt til årsmøtet i år som en årsfest. Det ble valgt egen 
festkomite 

Aktiviteter utført av komiteer og styret i 2024: 

- Rosendaltur 
- Barnas campingfestival. 
- 2 medlemshelger på Hummerbakken med redusert overnattingspris. 
- Fårikål treff på Sanda 
- Kongsberg treff ble det ikke noe av. 
- St hans Hummerbakken som ble utsatt til sommerfest senere.  

Planlagt oppgradering av sanitæranlegg og bookingsystem på Hummerbakken har bydd 
på en del utfordringer, men i samarbeid med plasskomiteen har vi nesten kommet i 
mål. 

Det har vært noen ildsjeler som har stått for planlegging og gjennomføring av aktiviteter 
for de på hjul. Ellers har vi hatt utfordringer med å finne folk til teknisk komite og ikke 
minst har vi savnet å komme ordentlig i gang med medlemsbladet vårt. 

Til tross for “en trang fødsel” og noen helseutfordringer, har 2024 vært et år med mye 
aktiviteter og vi har kommet oss gjennom denne året på en god måte. Styret har fungert 
godt og det har vært rom for gode ordvekslinger. 

Vi håper at 2025 blir et enda bedre år for styret, komiteer og ikke minst for alle flotte 
medlemmer av Telemarsavdelingen av NBCC. 

Styret 21.01.25 

 


